
10 dages forespørgsel fra Peter Sporleder, Det Konservative Folkeparti 
 
Tillægsspørgsmål til svaret på 10 dages forespørgsel om Magasinet 
Vital 
 
 
 
1. Hovedbegrundelsen for udvidelsen er, at der er Ældrerådsvalg i 2025. Ved 
tidligere Ældrerådsvalg har der ikke været behov for at udvide antallet af 
numre. Hvorfor så i 2025? 
 
2. Hvis man vurderer, at Ældrerådsvalget skal have ekstra omtale for hvad 
der svarer til en million, burde dette så ikke være direkte forelagt 
Byrådet/Sundhed- og Omsorgsudvalget? 
 
3. Præcis hvad menes der med, at der skal formidles vedrørende en ny 
ældrelov og sundhedsreform, som medierne ikke allerede har dækket? 
 
4. Hvornår er beslutningen om at “de to udgivelser mellem sommerferien og 
kommunalvalget 2025 vil være uden rådmandsklumme” truffet og af hvem. 
Såfremt der findes skriftlighed herpå, bedes dette fremsendt. 
 
 

 
 


